
Utale fra Fagforbundet og Norsk Sykepleie Forbund

Med tanke på » eldrebølgen «, flere eldre hjemmeboende og flere demente, trengs det styrking i 
dagtilbudet,  det må  sees på lokaler til dagtilbudet, «blåhuset» er for lite og lite egnet til dagens bruk

Demenskorordinator må en få  på plass

Lokale til hjemmesykepleien er også for lite ift, ansatte, på et lite rom har de vaktrom, møterom 
arbeidsrom, pauserom og oppbevaring, her må en se på bedre løysninger

Vi synes det er lite fokus på omsorgsteknologi, det er viktig å  ha kompetanse og økonomi til å ta 
dette i bruk/ vidareføra dette etter at Vestlandsprosjektet er ferdig, med tanke på at en skal bu 
lengre hjemme, må en tenke ulike løysinger innen omsorgsteknologi for å få kabalen til å gå opp

Sjølv om det er mange år sidan samhandlingsreforma vart innført påverkar den framleis 
Austrheim kommune og vil også påverke omsorgstenestene framover. Vidare må Austrheim 
følgje opp i tråd med andre nasjonale føringar som kvalitetsreforma “Leve hele livet”, 
“Demensplan 2025”, «Kompetanseløft 2025» strategiar knytt til pårørande, og  ernæring 

 Omstilling, effektivisering og digitalisering er omgrep som påverkar, og i større grad 
framover vil påverke, alle tilsette sin kvardag på ein eller annan måte. Det vil for Austrheim 
kommune framover vera viktig at alle tilsette  har opplæring i å handtere endring og digitale 
løysingar

I tillegg er Nordliheimen nødt til oppgradering, de ansatte har en tung arbeids kvar dag , når 
det er utfordringer med å bruke hjelpemidler i et bygg som er lite egnet til dette blir det 
mange tøffe og tunge løft
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